



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS Date: 02-06-2021 10:52:22 AM Subject: Public ownership display results</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: AM 10:52:22 2021-06-02 الموضوع: نتائج عرض تملك عام</p>
<p>United Financial investments company announces the end of the public ownership offer by Jordan Kuwait bank on the shares of united financial investments company which took place on Sunday 30/5/2021 according to the decision of the board of commissioners of the securities commission No (2021/084) dated 28/4/2021 the results of the public presentation were that Jordan Kuwait bank owns 94.210% of the Company's 8000000</p>	<p>تعلن الشركة المتحدة للاستثمارات المالية عن انتهاء عرض التملك العام من قبل البنك الاردني الكويتي على اسهم الشركة المتحدة للاستثمارات المالية والتي تم يوم الاحد الموافق 2021/5/30 حسب قرار مجلس مفوضي هيئة الاوراق المالية رقم (084/2021) تاريخ 2021/4/28 حيث كانت نتائج العرض العام وصول نسبة تملك البنك الاردني الكويتي 94.21% من راس مال الشركة والبالغ 8000000</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: رانيا حجازي Position: Executive secretary</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: رانيا حجازي المنصب: سكرتيرة تنفيذية</p>